
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 9. juni 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål DW
Ministeren bedes redegøre for, hvad regeringen vil gøre for at sikre et reelt
løft af ældreplejen i lyset af nye tal, der viser, at kommunernes serviceudgifter
på ældreområdet samlet set kun er steget med 600 mio. kr. i forhold til 2015,
selvom Finansloven for 2016 og frem indeholdt en værdighedsmilliard, der var
øremærket til ældreområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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